
Vi socialdemokrater reserverar oss mot förslag mot mindre antal veckor i allmän förskolan för 
barn 3 -5 år.   En minskning av subventioner för allmän förskola kan innebära att det finns 
grupper som kan komma att behöva prioritera bort omsorg. Med detta som bakgrund önskar 
vi, utifrån FNs barnkonvention, en barnkonsekvensanalys för att se vilka konsekvenser detta 
kan få för barnen, till exempel gällande språkutveckling och socioemotionell utveckling, och 
hur vi i så fall kan kompensera detta. Dagens nivåer av allmän förskola i Lomma kommun 
signalerar betydelsen av den pedagogiska omsorgen för barnens utveckling och att vi som 
kommun är beredda att investera i barnens utveckling, oavsett föräldrarnas inkomster.  
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